
Styrelsemötesprotokoll S21 2017-11-21 
Närvaro: 

Axel Isberg Ordförande  
Anna Qvil Vice Ordförande  
Paula Roth Sekreterare  
Elin Hanstorp Överphös 
Rasmus Göransson Näringslivsansvarig  
Martin Bergman Cafémästare  
Axel Wihlborg Skattmästare  
Oskar Ström Sexmästare  
Christian Saeland Källarmästare fr.o.m. §11 
Sonja Kenari Programmästare fr.o.m. §3 
Oscar Sigurdsson Studierådsordförande  
David Larsson Revisor  
Lars Gustafson Revisor  
Johannes Törnblom 
Erik Gralén 
Fred Nordell 
Jesper Grahm 
Sebastian Karabeleski 
Julia Baeza 
Axel Syrén 
Gillis Oldfelt  
Julia Nolinder 
Sara LIndgren 
Nick Sancovic Persson.  
 
 
 

§1 OFMÖ 
Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:09. 
 
§2 Tid och sätt 
Tid och sätt godkändes. 
 
§3 Adjungeringar 
Styrelsen beslöt att adjungera Johannes Törnblom, Erik Gralén, Fred Nordell, Jesper 
Grahm, Sebastian Karabeleski, Julia Baeza, Axel Syrén, G illi  s Oldfelt, Julia Nolinder, Sara 
Lindgren och Nick Sancovic Persson.  
 
§4 Föredragningslista 
Föredragningslistan godkändes med tilläggen: 

● Mötesordning htmval 
● Nollningsutskottets logga 
● Hemsida 

 



 
§5 Föregående mötes protokoll 
Inga protokoll att godkänna.  
 
§6 Val av justerare 
Mötet valde Oscar Sigurdsson till medjusterare. 
 
§7 Information från kåren 
Kåren är frånvarande. 
 
§8 Information PLCD 
Oscar har PLCD-möte nästa vecka.  
 
§9 Information från kollegierna 
Ingen har haft möte, men många ska ha möte med efterträdare.  
 
Den 30:e november är det workshop för ideell nollning på kåren.  
 
§10 Dansplattepolicy 
David sammanfattar policyn.  
 
Rasmus undrar hur vi gör om funktionärens dator går sönder pga. användandet. Wihlborg 
påpekar att vi inte kan reglera detta i policy. Lars fyller i att om det ska regleras så borde det 
göras i en separat policy.  
 
Mötet beslöt att godkänna policyn. 
 
§11 Mötesordning valmöte 
Elin håller inte med om upplägget för valen, hon hade föredragit att tisdagen var längr  e  än  
onsdagen.  
 
Lars redogör för hur han tagit fram valordnignen.  
 
Mötet diskuterar.  
 
Mötet beslutar att ålägga Lars att flytta fram val av skattmästare och cafémästare. Isberg tar 
på sig att uppdatera i facebook-eventet med detta.  
 
§12 Nollningsutskottets logga 
Oskar Ström berättar att de har gjort en logga till nollningsutskottet.  
 
Nordell berättar att andra sektioner, exempelvis A-sektionen, har loggor till alla sina utskott. 
Han tycker att loggor bör vara enhetliga på sektionen, dessutom bör vi modernisera vår 
grafiskaprofil.  Elin håller med och lyfter att näringslivsutskottets logga bör göras om. 
Dessutom tas det fram en ny logga till nollningen varje år, det kan bli väldigt rörigt.  
 

 

 

 



David berättar att det finns en grafisk profil som innehåller alla loggor, så allt som ska läggas 
till bör läggas där. Sektionens logotyp är dock reglerad i stadgan, så för att ändra den 
behöver stadgan ändras. För tre år sen togs det fram loggor till varje mästeri till tygmärken.  
Sonja berättar att det fanns många förslag till loggor för nollnigen för året.  
 
Mötet diskuterar.  
 
Mötet beslöt att bordlägga punkten till S22.  
 
 
 
 
§13 Hemsida 
Fred berättar att alla i styrelsen inte fyllt i enkäten. De har börjat jobba på kravspecifikation 
och design till hemsidan som de tänker skicka in till HTM2.  
 
§14 Ekonomisk status 
Wihlborg berättar att snickerboa spenderade pengar, annars är det oförändrat sen sista 
veckan. Staben, näringsliv och studierådet har varit duktiga och fakturerat externa parter. 
Alla externfaktureringar ska vara gjorda innan november är slut.  
 
§15 Beslutsuppföljning 
Inget att följa upp.  
 
§16 Utskottsrapporter 
 
§17 Val av funktionärer 
Mötet beslöt att välja: 
Näringslivsutskottet 
Funktionär i näringslivsutskottet: Sara Egli  
 
Programmästeriet: 
Funktionär inom Programmästeriet: Inger Gundersen 
Funktionär inom Programmästeriet: Freja Ekman 
 
Idrottsförmän: 
Filip Myhrén -  Fi8057my-s 
Katja Palmkvist -  ka1347pa-s 
Oskar Pott  -  os3014po-s 
 
LANparty-ansvariga: 
Nils Ceberg 
Kasper Boye Frick 
 
 
§18 Meddelanden 



Isberg meddelar att det är valmöte ikväll.  
 
Christian berättar att det varit en person som kollat ventilationen i köket. Vi har ännu inte fått 
en offert på hur mycket det kommer kosta att uppdatera ventilationen så vi kan ha en ny ugn 
i köket. Kostnaden kommer inte vara så hög för detta. Det går att ordna el och vatten utan 
större bekymmer. Som det låter just nu kommer det totalt gå på 20 000 - 30 000 kr.  
 
HTPC bor fortfarande i styrelserummet, glöm inte att låsa dörren.  
 
Christian ber alla i styrelsen att kontakta honom om access för funktionärer, det blir för rörigt 
om alla funktionärer ska göra detta själva. Han berättar även att danskurserna vill låna iDét 
imorgon eftermiddag. De vill ha det till 18. Mötet diskuterar. 
 
Ström berättar att de ska ha sittning den 6:e december. Han ber alla att komma så sexet får 
hålla sin sista sittning.  
 
Martin berättar om snickerboa. 
 
Anna undrar hur det gått med mejlfrågorna från tidigare möte. Isberg har pratat om de 
problem han haft, men han ska lyfta det igen. Hon undrade även om hur det går med 1426. 
Det är fortfarande problem med LU-bygg. 
 
§19 Övrigt 
David berättar att många har frågat om hur en anmäler sig till sektionstackphesten.  
 
David berättar att bokföringen är klar för år 2015, men att styrelsen inte fyllt i sina 
ekonomiska berättelser. Han uppmanar styrelsen att göra detta också samt att skriva sina 
testamenten.  
 
Wihlborg berättar att han fått mejl från någon som höll på med medaljer. Rasmus berättar att 
han fått reda på detta, de hade velat ha kopior på våra medaljer och ordensband. Detta ska 
tas upp under nästa möte.  
 
§20 OFMA 
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:48. 
 
Renskrivning Mötessekreterare  
 
 
 
Paula Roth Paula Roth  
Sekreterare, tillika Propagandamästare Sekreterare, tillika Propagandamästare  
 
Justeras Justeras  
 
 



 
Axel Isberg Oscar Sigurdsson 
Ordförande Studierådsrdförande 
 
 


